Notice No.: 1920086



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page E-mail : www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk Tel Fax

Parent's Signature

Date

: 2817 1764 : 2855 8420

6 April 2020

Dear Parents,

Arrangements during the Class Suspension period after 20 April 2020

In view of the EDB's announcement on 21 March 2020 that classes of all schools which were originally scheduled to resume in phases on 20 April 2020 the earliest need to be further suspended until further notice, the School has made special arrangements during this period as follows:

1. E-learning

- a) Online e-learning materials, assignments, quizzes and live lessons will continue to be provided. Details will be given in a separate circular.
- b) All the assignments, quizzes and attendance of live lessons will be parts of the Term Marks as formative assessment. Students should complete them and attend the tutorials punctually and seriously.
- 2. Sunshine Call by Class Teachers

On 7-8 April 2020, class teachers will give sunshine calls to students to show care, check learning progress and remind them of zoom class timetable, etc.

3. S3 Subject Selection

All the procedure, support and information will be detailed in a separate circular to be issued on 6 April 2020.

4. JUPAS for S.5

Important information and support will be given in due course. Both parents and students will be informed accordingly.

5. Speech Day 2019-20

Student Name

Class & Class Number

With the uncertainty of the situation of the novel coronavirus outbreak, in order to safeguard the health and safety of all participants, the Speech Day will be further postponed and it will take place in 2020-21. The exact day will be announced in due course.

6. Other arrangements for class resumption

It will be subject to the EDB's further announcement. The school will inform parents in due course.

During this period, it is of prime importance that parents can help monitor your daughter's learning, ensuring that she attends the live lessons, engages in e-learning as well as completes her assignments and quizzes properly, timely and seriously.

Thank you very much for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal

To: St. Clare's Girls' School

Arrangements during the Class Suspension period after 20 April 2020

We have read and noted the arrangements of the captioned matters.

Notice No.: 1920086



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page E-mail : www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk Tel Fax : 2817 1764 : 2855 8420

敬啟者:

四月二十日後停課期間的安排

因應教育局於三月廿一日宣布,全港學校原定四月二十日分批復課的計劃需再延後,學 校將作以下特別安排,敬請留意:

1. 電子學習

- a) 學校繼續提供網上電子學習材料、功課、小測及直播課堂,詳情見於四月十五日的通告。
- b) 所有功課、小測及直播課堂的出席率均為持續性評估之一,並計算入期末成績上。 學生務必完成所有課業及準時、認真出席網上直播課堂。
- 2. 班主任致電學生

班主任將於四月七日或八日致電問候學生,並瞭解其學習進度、提醒 Zoom 課堂時間表等。

3. 中三升中四選修科

有關選科安排、支援和資訊將見於四月六日的通告。

4. 中五"大學聯合招生辦法"JUPAS

相關的重要信息及支援將於稍後適當時候通知家長及學生。

5. 2019-20 年度畢業禮

鑑於新型冠狀病毒爆發以來,情況未趨穩定,為保障參加者的健康與安全,畢業禮將會延期,並在至二零二零至二零二一年度舉行,確實日期容後公布。

6. 日後復課安排

學校將遵循教育局進一步公布復課日後作出復課安排,屆時通知家長有關詳情。

停課期間,敬請督促 貴子弟認真學習,確保她的學習進度,能準時及認真出席網上直播課堂、積極投入電子學習,並完成課業和小測。

感謝 閣下耐心閱讀。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二零年四月六日